
                                      

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 25. august 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 32 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt  (DF). 

 

Spørgsmål nr. 32:  

”Kan ministeren oplyse, hvor mange penge der er tilbageført af den ældremilliard, 

som kommunerne fik ved sidste finanslov” 

 

Svar: 

I forbindelse med Aftale om Finanslov for 2014 blev der afsat 1 mia. kr. årligt til et 

permanent løft af indsatsen på det kommunale ældreområde. Midlerne er i 2014 og 

2015 blevet udmøntet som ansøgningspuljer. 

 

8 kommuner har tilbageført en del af deres tilskud fra 2014-puljen. Kommunerne har 

tilsammen tilbageført i alt 683.688 kr.  

 

Der er ikke foretaget en opgørelse i forhold til 2015-puljen, da kommunerne først 

indsender deres regnskab i begyndelsen af 2016. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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